
Van:                                            Polderraad Katwoude <polderraad@gmail.com>
Verzonden:                             donderdag 11 november 2021 15:48
Aan:                                            Philip Greep
CC:                                               Herman Jvk; Koen Vanhellemont
Onderwerp:                            Re: Inspraak Polderraad Katwoude voor raadsvergadering morgen
Bijlagen:                                   260-120 Brief inwoner n.a.v. behandeling evaluatie milieustraat (met 

uitdrukkelijke toestemming publicatie persoonsgegevens).pdf
 
Beste heer Greep, 
 
Bij deze willen we graag het standpunt van de Polderraad aan de raad en het college meegeven. Dank 
voor het verspreiden! Mvgr Rein Hintzen.
 
 
Geachte raadsleden, geacht college,
 
Naar aanleiding van het laatste RID betreffende de Milieustraat voor Waterland - en de daaropvolgende 
motie van WN/VVD - willen we graag als Polderraad Katwoude u ons standpunt meegeven:
 
 
Belofte maakt schuld als je een betrouwbaar en degelijk bestuurder bent
 
De afgelopen 15 tot 20 jaar hebben de inwoners van Katwoude samen met de gemeente een proces 
doorlopen. Wat is wenselijk qua stedelijke expansie, en hoe verhoudt dat zich tot natuurbehoud en 
leefomgeving. Uitkomst hiervan zijn gebalanceerde afspraken over het mogelijk maken van sociale 
woningbouw in Katwoude, de uitbreiding van Monnickendam  en de herwaardering van het Galgeriet en 
de daarbij eventuele uitplaatsing van bedrijven naar het Katwoude. De nu verwezenlijkte gemeentewerf 
in Katwoude is daar een mooi voorbeeld van, zoals ook de mooie wijk op de Buitendijk. 
 
Alle andere vormen van bouw of exploitatie van deze locatie in Katwoude vallen buiten het 
bestemmingsplan zoals overeengekomen. De extra bedrijvigheid en bebouwing brengen onomkeerbare 
schade toe aan de leefomgeving en de polder Katwoude. Dit is vol in strijd met de heersende 
omgevingsvisie. 
 
Expliciet is in er in het verleden meermalen bevestigd door wethouders en gemeentemedewerkers dat 
er geen milieustraat zal komen in Katwoude. Het besluit tot bestemmingswijziging zou deze belofte 
breken en daarmee slecht bestuur zijn. Ook zou de gemeente zich als een erg onbetrouwbare 
partner gedragen.
 
 
Denk om onze kinderen, uw kinderen, onze toeristische gasten  - een ongeluk zit in 
een klein hoekje
 
Een milieustraat in Katwoude zou ook de verkeersveiligheid sterk negatief beïnvloeden. Nu al is er een 
onveilige situatie - met veel verschillende verkeersdeelnemers: kinderen op de fiets, veel fietsers en 
elektroscooters, groene buggies, toeristenbussen en groot agrarisch verkeer. De werkgroep die de 
gemeente en HHNK zijn gestart is juist met een externe partij aan het kijken hoe de situatie veiliger te 



maken - in combinatie met de werkzaamheden rond de dijkverzwaring. Ook de provincie staat negatief 
tegen een grotere belasting van de afslag naar Katwoude door extra verkeer - denk aan auto’s met 
aanhangers. 
 
Geld kun je maar één keer uitgeven - en er zijn veel belangrijkere bestedingen voor 
de burgers
 
We roepen de raad ook op heel goed na te denken over de prioriteiten voor onze gemeente. We 
kunnen geld maar een keer uitgeven, en er zijn prioriteiten rond zorg, milieu, veiligheid en 
onderwijs die veel hoger op de agenda moeten staan dan een eigen milieustraat. 
 
Besef dat de jaarlijkse kosten voor een eigen milieustraat (300-400k euro) ook de volgende zaken zouden 
kunnen dekken:
- 3 nieuwe sportvelden per jaar
- het meer dan verdubbelen van de begroting voor economie & toerisme
- 25 % meer geld elk jaar voor onderwijs en ruimtelijke ordening
- 10-20% meer geld elk jaar voor veiligheid, sport, cultuur & recreatie, verkeer en vervoer
 
In uw verkiezingsprogramma’s maakt u allemaal moeilijke afwegingen - en is er geld te kort op voor de 
burgers belangrijke voorzieningen. Die afweging moet serieus gemaakt worden, en niet in dienst staan 
van electorale politiek en stemmenjagerij. 
 
 
Niet fuseren betekent klein blijven én keuzen maken - niet alles kunnen of moeten 
we zelf!
 
Wij zijn ervan overtuigd dat de combinatie van de diensten die Purmerend kan bieden, samen met de 
voorziene extra diensverlening van Waterland ruimschoots kunnen voorzien in de behoefte van 
afvalafhandeling voor geheel Waterland. Het voorzieningsniveau zoals dat ons in Purmerend geboden 
wordt is niet betaalbaar voor een kleine zelfstandige (niet gefuseerde!) gemeente zoals de onze. De 
Polderraad staat daarom volledig achter het besluit van het college om gebruik te maken van 
een regionale milieustraat samen met Purmerend.
 
Ten overvloede maken we nog eens een keer attent op de brief van onze gemeentegenoot Pieter 
Pereboom uit Marken van 13 september j.l. Deze is wederom bijgevoegd, en te vinden als raadsstuk 
260-120. 
 
 
Kom uit je loopgraven en denk mee!
 
De keuze van de milieustraat is de afgelopen jaren inzet geworden van een verkiezingsspelletje. Er lijkt 
angst te bestaan bij VVD, CDA en WN om hun standpunten openlijk te bespreken - anders dan een bot 
“nee". Dit is een uitnodiging over jullie politieke schaduw heen te stappen en het gesprek aan te gaan. Er 
is immers veel mogelijk - van betere ophaaldiensten tot zelfs een mobiele milieustraat - in combinatie 
met de voorzieningen die  Purmerend ons kan bieden. 
 



Dus bij deze een oproep tot fatsoenlijkheid en goed bestuur. De Polderraad vraag de raad, en het college 
zich als een betrouwbare partner te blijven gedragen en de gemaakte afspraken te blijven honoreren - 
en daarnaast met een frisse, oplossingsgerichte blik naar de werkelijke problemen in Waterland te 
kijken.
 
 
Met vriendelijke groeten,
 
Namens De Polderraad Katwoude,
 
Rein Hintzen.
 
 
 
 
 
 
 
 
 

On 11 Nov 2021, at 08:22, Philip Greep <Philip.Greep@waterland.nl> wrote:
 
Geachte heer Hintzen,
 
Tijdens de raadsvergadering kan niet worden ingesproken over onderwerpen die op de 
agenda staan. Dat kan alleen in de voorbereidende vergadering. Moties en amendementen 
worden meestal pas vlak voor de vergadering ingediend en door de raad behandeld tijdens 
de besluitvorming; dat gebeurt niet buiten de agenda om, want de motie heeft een relatie 
met het agendapunt ‘begroting 2022’.
Mocht u de raad over de ingediende concept-motie nog wat willen meegeven, dan kunt u 
ons dat schriftelijk laten weten. Wij zorgen er dan voor dat de raad daar nog kennis van kan 
nemen, alvorens het besluit daarover wordt genomen.
 
Met vriendelijke groet,
Philip Greep (raadsgriffier)
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Van: Polderraad Katwoude <polderraad@gmail.com> 
Verzonden: woensdag 10 november 2021 20:46
Aan: Koen Vanhellemont <Koen.Vanhellemont@waterland.nl>; Philip Greep 
<Philip.Greep@waterland.nl>
CC: Herman Jvk <hermanjvk@gmail.com>
Onderwerp: Inspraak Polderraad Katwoude voor raadsvergadering morgen
 
Beste heer Greep, Van Hellemont,
 
Ik zou morgen graag wederom gebruik maken van het mogelijkheid in te spreken bij de 
Gemeenteraad betreffende de Milieustraat voor Waterland, namens de Polderraad 
Katwoude. We willen graag een reactie geven op de conceptmotie " 388-14 Conceptmotie 
VVD-WN Eigen milieustraat - ruimtelijke procedure.pdf”. Het kwam ons pas recentelijk ter 
ore dat deze morgen zou worden ingediend, buiten de agenda om.
 
Hopelijk is dat nog mogelijk. Graag horen we van u. 
 
Met vriendelijke groeten,
Namens de Polderraad,
 
Rein Hintzen.
 
 
 

On 9 Sep 2021, at 14:08, Koen Vanhellemont 
<Koen.Vanhellemont@waterland.nl> wrote:
 
Beste heer Hintzen,

Uw verzoek van 2 september 2021 heeft ons om onbekende redenen nooit 
bereikt. We hebben alle mailboxen bij de griffie nagekeken, maar geen mail 
van u aangetroffen. Desondanks zullen wij de raad nog over uw aanmelding 
informeren, zodat de heer Van Kleffens vanavond alsnog kan inspreken.

De vergadering fysiek plaats op het gemeentehuis, Pierebaan 3 te 
Monnickendam. De hoofdingang is open en de publieksbalie is tot 20u open. 
De vergadering is niet fysiek toegankelijk voor publiek, dus het is helaas niet 
mogelijk om aanhang mee te nemen. De vergadering is uiteraard wel online 
te volgen via onze website en via de lokale Omroep PIM. 

Het agendapunt 7 is het agendapunt over de evaluatie milieustraat. Het is erg 
moeilijk te voorspellen hoe lang de behandeling van de daarvoor opgenomen 
agendapunten duren. Ik gok een halfuur, maar dat is echt natte vingerwerk. Ik 
raad de heer Van Kleffens aan om in ieder geval voor 20u binnen te zijn. Het is 
zeker ook raadzaam om het verloop van de vergadering in de gaten te 
houden. 
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Verdere praktische informatie:
-              De voorzitter, de heer De Jong, zal de heer Van Kleffens aankondigen 
als hij aan de beurt is. Op het moment dat de heer Van Kleffens aan de beurt 
is kan hij plaatsnemen aan de vrije plek aan tafel (dat is de eerste plek links 
naast de opening van het hoefijzer);
-              Zet de microfoon aan middels het grote knopje. Als hij klaar bent zet 
hij zijn microfoon weer uit, want - los van de voorzittersmicrofoon - kan er 
maar 1 microfoon tegelijkertijd aan staan;
-              U krijgt maximaal 5 minuten de tijd voor de inspraak;
-              Na de inspraak krijgen de raadsleden de gelegenheid voor het stellen 
van een vraag aan u;
-              Na afloop van de behandeling van het agendapunt wordt u verzocht 
het gemeentehuis weer te verlaten. 
In het kader van de corona-maatregelen
*             Hou te allen tijde 1,5 meter afstand van anderen.
*             Laten we er niet vanuit gaan, maar mocht u onverhoopt klachten 
hebben, dan is het uiteraard niet mogelijk om de inspraak te verrichten. Wij 
horen dat in dat geval natuurlijk graag.

Mocht u hier nog vragen over hebben hoor ik het natuurlijk graag. In ieder 
geval tot vanavond!

Met vriendelijke groet,

Koen Vanhellemont
Griffiemedewerker/Raadsadviseur

In weken van raadsvergaderingen op maandag afwezig.
In de overige weken op woensdag afwezig. 

Bezoekadres: Pierebaan 3, 1141 GV Monnickendam
Postadres: Postbus 1000, 1140 BA Monnickendam
Telefoonnummer: 06-15874977   

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: Polderraad Katwoude <polderraad@gmail.com> 
Verzonden: donderdag 9 september 2021 12:55
Aan: Philip Greep <Philip.Greep@waterland.nl>; Koen Vanhellemont 
<Koen.Vanhellemont@waterland.nl>
CC: Herman Jvk <hermanjvk@gmail.com>
Onderwerp: Re: Inspraak Polderraad Katwoude voor komende 
raadsvergadering

Beste heer Greep, beste heer van Hellemont,

Wij hadden u vorige week dit verzoek tot inspraak voor de raadsvergadering 
van vanavond gestuurd - echter hebben we nog geen bevestiging ontvangen. 
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Kun u alsnog bevestigen dat de heer van Kleffens aangemeld is?

Met vriendelijke groeten,

Rein Hintzen.

On 2 Sep 2021, at 22:22, Polderraad Katwoude 
<polderraad@gmail.com> wrote:

Beste heer Greep,

Graag maken wij als Polderraad Katwoude gebruik van de 
mogelijkheid om in te spreken op de komende raadsvergadering 
van 9 september.
Het onderwerp is agenda punt 7, de evaluatie van de 
milieustraat. 

De inspreker zal Herman van Kleffens zijn - op cc bij deze email.

Met vriendelijke groeten - en dank,

Rein Hintzen.

Voorzitter Polderraad Katwoude. 

Tel 06 11 885 263
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